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PRoToKoŁ
Z IVSESJI RADY MIEJSKIEJ

w MAŁoMICACII
z dnia 1 luteso 2011r.

Iv sesja Rady Miejjkiej odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego
i rozpoczęla się o godzinie 14'"'
Na stan 15 Bdnych w sesji uczęstniczyło 1 1 radnych.

Lista obecności stanowi załącznik do nińejszego protokołu.
W sesji uczestniczyli: Pani Małgorzata sęndęcka Burmistrz Małomic, Pani BaIbaIa
Kurowska Skarbnik Gminy, Pan wincenty cbłostowski Seketarz Gminy, Pani Urszula
Witynska Kierownik Małomickiego ośrodka Kultwy w Małomicach, Pan Artur Feliński
Kierownik Miejskiego Zakładu Gospodarki Komrmalnej w Małomicach, Pan Dariusz
Pankiewicz Komendant Komedy Powiatowej w szprotawie KPP Żagalr' Pan Malcin
KwŃniewski Dyrektor Zakładu Usługowego Zachód' Par' Jan Durczak trener klubu
Kajakowęgo VIKING Małomickiego oślodka sportu wodnych w Matomicach, Pan Piotl
Piotowski dzięrnikatz Gazety Ręgionalnęj, Pan Paweł Goryl dziennikarz Gazety
Regionahej' Pan Czesław i Małgorzata Drabko rodzicę Pani Joanny Drabko
zawodniczki lOubu IGjakowego Polo VIKINC, Pani Joanna Drabko, Pani Karolina
Swiechowska' Pani Joarma Zdziesińską Pani Kalolina cukierska, Pani Ed}ta Kasprzak,
Pani Agata Maxciniszyn, Pani Agata Smolak, przewodniczący organów wykonawczych
jednostek pomocniczych, radni.

Do pkt I potzadku obtod.

Otwarcie sesiL

Płzewodnicząc! Rady Miejskiej radny JózeJ Cłzcłra dokonał otwarcia rV sesji
Rady Miejskiej w Małomicach i powitał wszystkch zaproszonych gości: Panią
Małgożatę Sendecką Burmistrza Małomic, Panią Barbarę Kurowską Skarbnika Gminy,
Pana wincęntęgo chłostowskiego Seketarza Gminy, Panią Urszulę Wit1,riską
Kierownika Małomickiego ośrodka Kultuy w Małomicach, Pana Arhrra Felńskiego
Kięrownika Miejskiego Zaktadu Gospodarki Komunahej w Małomicach, Pana Dariusza
Pankiewicza Komęndalta Komedy Powiatowej w szplotawie KPP Żagń' Pana Marcina
Kwaśniewskiego Dy.ektora Zakładu Usfugowego Zachód, Pala Jarra Duczaka tenera
klubu Kajakowego VIKING Małomickięgo ośIodka spoltu Wodnych w Małomicach'
Pana Piotra Piotrowskięgo dziennikarza Gazety Regionalnej, Pana Pawła Goryla
dziennikarza GazeĘ Regiona|rrej, Pana Czesława i Małgorzatę Drabko rodziców Pani
Joanny Drabko, zawodniczki Klubu,,Kajak Polo'' PaIrią Joannę Drabko, Panią Karolinę
Świechowską Panią Joannę Zdziesińską Panią Karolinaę CŃierską Panią Ed}.tę
Kasprzak' Panią Agatę Marciniszyn, Panią Agatę Smolak, przewodńczących organów
wykonawczych jednostek pomocniczych, gospodarzy sesji Panie i Panów Radnych (lista
zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu).



PĘewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że na stan 15 radnych w sesji
uczestniczy 11 radnych, radny Henryk Bałuczyński nieobecny usprawiedliwiony, radny
Kfzysztof Grzęlak nieobecny usprawiedliwiony, Iadna Alina Benedyk nięobecna
usprawiedliivioną radna Barbara Reguła nieobecna usprawiedliwioną zatęm Rada jest
władna do podejmowania prawomocnych uchwał i postanowień.
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Wreczenie naerodv dla p. Joannv Drabko za zakwalifikowanie sie do
katlrv narodowei Juniorów Mlotlszvch .,Kaiak-Polo', i naerodv dla
lrenera Klubu Kaiakowego Vikine.

Pani Burhist|z złożyła gratulacje i podziękowarria drużyńe Małomickiego Klubu
Kajakowego Viking w skladzie Joasia Drabko' Joasia Zdziesińska, Karolina Cukierska,
Ed}'ta Kasperek' Karolina Świechowską Agata Marciniszyn, Karolina cieśluk' Natalia
Smolak za zajęcie IV miejsca na vII Mistrzostwach Polski Juniorów Młodszych w 2010
roku w Kaniowie oraz zakwalifikowanie się Joanny Dmbko do kadry narodowe1.

Pani Bumbtrz oąz Przewodniczący Rady odcqĄa|i i wręczyli list gratulacyjny
Państwu Czesławowi i Małgorzacie Drabko:
,,szanowni Panstwo Małgorzata i Czesław Dlabko
W imieniu własnym, Przewodniczącego Rady Miejskiej i wszystkich Radnych
serdecznie gratuluję Pństwu wsparriałej córki odnoszącej duże sŃcesy w sporcie i w
nauce. Możecie Panstwo być dumni z dokonań Joasi' jej sŃcesy nie byłyby na pewno
możliwę bez Państwa wsparcia i pomocy. iyczę Państwu wszystkięgo najlepszego,
dalszych sukcesów wychowawczych i spełnienia wszystkich nadziei oraz planów
pokładanych w Joasi'''

Następnie Pa,,i Buf,nistlz wftz z Pnewodniczącym Rady odcz'Ąa|i i wręczyli listy
granrlacyjne kajakarkom z drużyny Małomickiego Klubu Kajakowego Viking :
,,Seldęcznie glafulujęmy zawodniczce Małomickiego Klubu Kajakowęgo.'viking''
zajęcia lv miejsca w vII MistŹostwach Polski Juniorów Młodszych w dyscyplinię
kajak-polo organizowanych w Kaniowie w 2010r. Doceniany trud pracy teningowej.
który przyniósł wspaniaty rezultat w postaci doskonałego wyniku spońowęgo.
Dziękujemy za promocje naszej Gminy. Życzymy 1eszcze wielu dalszych sŃcesów nie

rylko spońo\^/ych' ale i w pozostĄch dziedzinach życia.''
Zawodniczki otrzymary ponadto od Gminy plezęnty rzeczowe, a Joanna Drabko
dodatkowo naglodę od Dyrektora Zakładu Usługowego Zachód Malcina
Kwaśniewskiego, l.1óry nadto w imieniu firmy Hydropotok przekazał klubowi
kajakowemu profesjonalnąbieżnie treningową

Trener Małomickiego Klubu Kajakowęgo viking Jan Durczak otrz},rnał z rąk p.
Bumist|z oraz Ptzewodniczącego ndd), list gatulacyjny w którym napisane było, że:
'Nie trzeba działać w dułch ośrodkach sportowych, żeby odnosić naplawdę duże
sukcesy. Najlepszym tego przykładem jest praca trenera klubu Kajakowego ,,Viking''w
Małomicach pana Jana Durczaka, który ze swoimi zawodniczkami z sekcji kajak.polo
zajął IV miejsce w Mishzostwach Polski Juniorów Młodszych w Kaniowie w 2010r.'
ajego podopieczna JoaDna Drabko została zakwalifikowana do kadry narodowej.
Serdecznie gratulujemy panu Janowi dotychczasowych sukcesów i mamy nadzieję, że



najlepsze wyniki są jeszcze przed Panem. Dziękujemy za ual\gażowarlię i entuzjazm,
Ltóry wklada Pan w swoja łenerską pracę i tryc4my ó.lizo zdrowia oraz pomyślności we
wszystkich dziedzinach icia. Trener przedstawił kótką histońę klubu kajakowego
i podziękował Pani Burmistrz i Radzie Gminy za zalfuie i dotychczasowe wsparcie
finansowe. 

'
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Pfteds|aw ienie p o łzgd k u o br ad.

Przewodniczący Rady Miejskiej rudny rózef Chuchra ptzedstalłił ploponowany
ponądek obrad IV sesji (w załączeniu do protokołu).

Przewodhicząc)) Rady MiejskĘ poprosił o zgłaszanie propozycji i uwag do
proponowanego porządku obrad.

Pruewodniczący Rgdy Miekkiej wnioskował o wykeślenie z proponowanie
porządku obrad sesj i pkL 8 ' Informacje 1 prac Rady Powiatu Żaga!ńskiego pontęwaz w
dniu dzisiejszym Radny Powiatujest nieobecny na sesji.

Przewodniczący Rady Miejsku poddał pod głosowanię wniosek.

Głosowanie: za _ 1 1 radnych, przeciw _ 0 radnych' wstrzymało się _ 0 radnych.

Przewod,,iczący Rady Miejskiej ośviadczył'. że wniosek został przyjęty'

P|zewodnicząc, Rady Miejskiej poddał pod głosownia porządek obrad z
naniesioną zmianą

Glosowanie: za _ 1 1 radnych, przeciw _ 0 radrlych' wstrzymało się _ 0 radnych.

P|zewodnicząc! Rady Miejskiej oświadczyl' i.ę po|zĄdęk z nanięsioną zmianą
został przyjęty (w załączeniu do protokoł.u)'
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Pnviecie prolokołu z III sesii z dnia 29 erudnia 2010 roku

P|zewodniczący Rad! Miejskiej poilformołłał, że komisja sprawdzająca protokół
w składzie: radny Henryk Bałuczyński, radna A]ina Benedyk, radna Danuta Ganowska
zapoznała się z protokołem z III sesji Rady Miejskiej z dnia 29 grudnia 2010 roku i nie
wniosła uwag.

Pruevodniczący Rądy Miejskiej poddał pod' głosowanie przyjęcie protokołu
z III sesji Rady Miejskiej z dnia 29 gmdnia 2010 roku .

Głosowanię: za - 11 radnych, przeciw _ 0 radnych, wstr.z}Tnało się _ 0 radnych



Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczy|' że protokół z III sęsji został
przyjęry,

Do pkt 5

Informacia Burmishza z okresu miedosesvineso i sprawozdonie
z wvkonania uchwał.

Pąewo.lnicząq} Rgdy Miejskiej udziel.ił głosu Pani Bumistrz Małomic.

Pani Bu ,ist|z przedstawiła informację z okresu międzysesyjnęgo za miesiąc stycz€ń
201lr. dot. realizacji zadań w zakresie: przygotowania sesji rady, wykonania wniosków i
interpelacji ladnych z III sesji, realizacji budżefu gniny' gospodarowania mieniem
komunalnym, realizacji przygotowania prac remontowych i inwęstycji' utrłmania dróg,
upowszechniania sportu ifformując że ogłoszono wezwanie do składania wniosków _
ofeń o sfinansowarrie/dofinansowanie projektów wspiemjących rozwój spoltu w Gminię
Małomice w roku 2011' Termin składania ofelt ustalono la dzięń 4 luty 2011r.,
utż}.rnania zięleli i melioracji' akt}vizacji osób bezrobotnych - w porozumieniu z PIJP w
ramach pmc intęrw€ncyjnych zatrudnionych zostanie 23 osoby. w ramach prac społecznie
użytecznych aktywizowanych będzie 50 osób korzystających ze świadczeń udzielanych
im przez ośrodek Pomocy Społecznej w Małomicach (informacja w załączeniu do
protokolu).

Paewodniczący Rady Miejskiej poptosił o zgłaszanię pytan. Stwięrdzając' że nie
ma p}.tan przeszedł do kolejnego punktu porządl..u obrad.
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Radv Mi okresu miIn
i Przewodniczacvch Komisii Radv Mieiskiei.

Pnewodnicząc! Rad! Miejskiej przędstawił infomrację z okesu międzysesyjnego
30.12 -  0 l .02 .201 l r .  jn :

l. w okęsie międzysesyjn1m Przewodniczący Rady przygotow}'\łał i podpis1'rłał do
przekazania podjęte uchwĄ Rady Miejskiej i zgłoszone przez radnych wnioski
i inteĘelacje na III sesji Rady Miejskiej w dniu 29 gnrdnia 2010roku.

2' w dniu 30 grudnia 20l0r' Pzewodniczący Rady uczestniczył w spotkaniu
nowolocznym w stalostwie Powiatowym w Zaganiu na które został zaploszony przez
starostę Powiatu Pana Marka Ślusarskiego oraz Przewodniczącego Rady Powiatu' W
spotkaniu bmły udział mię&y innymi przedstawiciele samorządów, Burmistrzowie i
wójtowię z calego powiatu Żaganskiego'

3. W dniu 0ó gudnia 2010 roku Przewodniczący Rady brał udział w tradycyjnym
wspólnym spo&aniu opła&owym z kombatantami na którc został zapros:Lo||y przpz
Panią Bumistrz i Pana Prezesa Zarządu Koła Związku Kombatantów w Małomicach.

4. w dniu 12 styc2atia 2011 roku Przewodniczący Rady skorzystał z zaprcszęnia l:ra
szkolenie i konferencję w Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej óórze, którę



dotyczyło statufu Przewodniczącego Rady w Praktyce FuŃcjonowania Samorządu
Terlto alnego w kadencji 2OlO'2014 zorganizowanym przez Lubuskie Fotum
Przewodniczących pod patronatem pani ElżbieĘ Polak Marszałka Województwa
Lubuskiego oraz pana Tomasza Możejki Przewodniczącego Sejmiku wojęwództwa
Lub.-rskilgo na którym prowadzono tęmaty dotyczące pracy Rady, stafutu
przewodniczących i radnych oraz tryb składania i zasady prawidłowego w)pełniania
oświadczeń majątkowych przez Iadnych now€j kadencji, na koniec wszyscy uczostnicy
otrzymali zaświadczenia o przeprowadzonym szkoleniu.

5' w dniu 21 stycznia 2011 loku zostały wysłanę do Uźędu Skarbowego w Żaganiu
oświadczenia majątkowe radnych Rady Miejskiej Małomic'

5. W dniu 23 sĘczrria 2o11 roku Przewodniczący Rady brał udział w obchodach święta z
okazji dnia babci i dziadka w szkolę Podstawowej w Chichach na którym dzieci
przeóstawiĘ plogram ańystyczny po którym złoż1ł zyczenia w imieniu Rady
Miejskiej Małomic wszystkim dziadkom obecnym na uroczystości.

6' W dniach 7, 14,2I styczrlla2071 roku w godz. 1500.1600 Przewodniczący Rady w
trakcię pełnieńa dyżurów załatwiał splawy z$aszalle ptzez mieszkanców gminy'
uczestniczył w przygotowaniu mate ałów na IV sesję Rady Miejskiej oraz
rozpatr}.\'ał spmwy i tematy dotyczące pracy Rady.

7' W dniu 27 Śycznia2o1'7 roku Przewodniczący Rady brał udział w posiedzeniu
komisji Rady Budżetu, gospodarki i Spraw Społecznych.

Przewodniczący Komisji Rey,wnej radny Krz,yszto! Sakula oświadczyl żę Komisja
Rewizyjna odbla w dniu 28 stycznia 201lroku posiedzenie opiniowała projekty uchwał'
którę przedstawiane i podejmowane sąna dzisiejszej sesji.

Przewodtticzqca Komisji Budżetu, Gospodałki i sprav spolecznlch ru.Ina Kflsryna
Leśniewicz oświadczyłą że Komisja Budżętu, Gospodarki i spraw społecalych odbyła
w dniu 27 stycznia 2011 rol.u posiedzenie opiniowała projekty uchwał, które
przedsta\Ąiane i podejmowane sąna dzisiejszej sesji'
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elacie i radn
Mieszkańców,

Pnewodniczący Rdd! Miejskiej poptosił o zg|aszanie inteęelacji i zapytań.

Radn! Rąfal Niemiec

Zwrócił uwagę, że na teleńe więjskim odbiór nieczystości stały przez firmę świadczącą
usługi Zakład Usług Zachód nie odb1'wa się zgodnie z hamonogramem odbioru
nieczystości odbierane są one raz w miesiącu, a powinny być odbieranę dwa razy w
miesiącu.

Pani Bumisl|zpoinformowata, że odpowiedź udzieli na piśmie'

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obmdach sesji' po przerwie
wznowił obrady przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad
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Podiecie uchwał w sprawie:

zatwierdzenia Mieiskiemu Zakładowi Gospodarki Komunalnei w
Małomicach, iako przedsiebiorstwu realizuircemu na terenie pminv
Małomice zadania z zakresu zaopatrzenia w wode i odorowadzania
ścieków' tgnf oraz za|łartvch y, nich cen i stawek dla zbiorowego
zaopatrzenia w wode i zbiorowepo odorowadzenia ścieków na okres I roku.

Prrcwodnicząc1 Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w sprawie
zatwierdzenia Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Małomicach, jako
pŹedsiębiolstwu realizującemu na terenie gniny Małomicę zadania z zak€s
zaopatze|ia w wodę i odplowadzania ścieków, taryf oraz zawańych w nich cen i
stawek dla zbiolowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odplowadzenia ścieków na
okes l roku szczególowo omawiany był na posiedzenia komisji, stwierdzając, że nie ma
uwag i p}'tan poddał projekt uchwĄ pod głosowanie.

Głosowanie: za - 9 radnych, przęciw _ 1 radny, wstrz}mało się _ l radny

P|zewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że uchwała została podjęta (w
załączeniu do protokofu).

i do stawki Inł
odbiorcom orazdo stawki lm'ścieków odebranvch od dostawców,

Płzewodniczący Rady Miejskiej pnedstawił projekt uchwaĘ w spmwie ustalęnia
dotacji plzędmiotowęj do stawki 1m3 wody dostarczonej odbiorcom oraz do stawki lm]
ścieków odebranych od dostawców'

P|zepodniczący Rady MĘskiej stwierdzając, że nie ma uwag i p)tan poddał
plojekt uchwały pod głosowani€'

Głosowanie: za - 1 l radnych, przeciw - 0 radnych, wstsz}'rnało się 0 radnych

Przewodniczqcy Rady Miejskiej oświadczył, że uchwała została podjęta (w
załqczeniu do Fotokołu).

ustalenia oDłal za $|'iadczenia o charakterze odplatnvm udzielane Drzez
Drzedszkolfl i oddziały DĘedszkolne Drzv szkolach podstawo}|,vch
DroN,adzonvch Drzez Gmine Małomice,

Przeb,odniczący Rady Miekkiej pŹedstawił projekt uchwały w sprawie
ustalenia opłat za świadczenia o charaktęrze odpłatnym udzięlane przęz pŹedszkola
i oddziaĘ przedszkolne prry szkolach podstawowych prowadzonych przez Gminę
Małomice.



Pnewodniczący Rady MiejskĘ stwierdzając, żę nię ma uwag i pytan poddał
pĄekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanię: za_ l1 radnych, przeciw _ 0 radnych, wstrzymalo się 0 radnych

Pąewodniczący Rady Miejskiej oświadczył' że uchwała została podjęta (w
załączeniu do protokołu).

anieniaiąca uchx,ałe v, sprawie zasad obrotu nieruchomościami
stanowiacvmi mienie komunalne Gminv Malomice,

Pnewodniczący Rady Miejskiej pnedstawi| projekt uchwały w sprawie
zmieniająca uchwałę w sprawie zasad obrofu nieruchomościami stanowiącyni mienie
komunalne Gminy Małomice.

Pan sekfetafz poplosił o wplowadzenia w pĄekcie uchwaty zmiany zapisu w $ l ppkt
a) ,,opłaq jednora2owej '' w miejsce zapisu ',sprzędazy za gotówkę''.

Pr2ewodniczący Rady Miejskiej stwieldzając' że nie ma uwag i p1tan poddał
projekt uchwały pod głosowanie'

Głosowanie: za l l radnych, przeciw _ 0 radnych, wstŹymało się _ 0 radnych

Pnewodniczący Rarl! Miejskiej oświadczył, że uchwała została podjęta (w
załączeniu do plotokołu)'

Pani Burmistrz poprosił o ogłoszenie l0 minutowej przenłT w obradach sesji i
pozostanie na sali obrad radnych.

Ptzeh'o.I,,icząc), Rddy Miejskiej wznowi| obrady sesji i wnioskował o
rłprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w
sprawie okeślenia zasad pŹymawania i wysokości diet '

Przewodnicząc, Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek'

Głosowanie: za _ l l radnych, przęciw - 0 radnych' wsts.Zymało się 0 radnych.

Pfzewodnicząc! Rady Miejskiej oświadęzyŁ. że wniosek zostal pĘyjęty'

ztnieniaiąca uchwale w sorawie okreśIenia zasad ptzvznawania i wysokości
diel przysłueui qcv ch radnvm, orzewodniczacvm organów wvkonawczvch
iednostek oomocniczvch oraz zwrotu koszlów oodró v służbowych

PĘewodniczący Rady Miejskiej poprosił o omówienie projektu uchwały Panią
Radcę Prawną

Pani Alina Kupis Radca Pruw y ofióvłIła projekt uchwały w sprawie zmieniająca
uchwałę w sprawie określenia zasad przyznawania i wysokości diet przysługujących
radnym, plzęwodnicząc}Tn olganów wykonawczych jędnostęk pomocniczy ch otaz
zwlotu kosztów podrózy służbowych informując, że w uch\łale Nr IV7l2010 Rady



Miejskiej w Małomicach z dŃa 06 grudnia 2010r. w sprawie okeślenia zasad
przyznawania i wysokości diet pzysługujących radnym, plzewodnicząc}m organów
wykonawczych jednostęk pomocniczych oraz z\łlofu kosfów po&ół służbowych
wprowadza ' się następujące aniany' któIe nie będą sku&ować podwyższęńem
wysokości diet z zachowaniem ich na obecnym poziomie:

w$2us t .2 :
. w pkl' |) ,,42o/o,, zastępuje się ''44%'''
- w pk].2) ''24yo,, zastępuje się ''25%'''
. w pkt3) ''22%,' zastępuje się ''23%'''
. w pkt 4) ''24vo,, zastępuję się ''25%'',
. w pkt 5) ,'l9%'' zastępuje się ''20%'''
- w pkt ó) ''20%'' zastępuje się ''21%'.'
w $ 2 ust.4 ,' 7I%o', zastęplje się ,,Ifo/o',

Pa,,i Bur,nkbz wyjaśńłą żę zrriana została podykrowana zmniejszeniem dotychczas
obowią.zującej kwoty bazowej w 20l0 roku l.835'352ł do |.766,46 zł. w tok]r20I|.

Prze$)odniczący Rady Miejskiej stwieldzając, że nie ma uwag i pytari poddał
projekt uchwĄ pod głosowanie.

Głosowanię: za 1 l radnych, przeciw ' 0 ladnych' wstrz}mało się 0 radnych

Pnewodnicząc! Ra.ly Miekkiej
załączeniu do protokołu).

z,nian budżetu eminv na 2010 rok

oświadczył' że uchwała została podjęta (w

Pani skąńnik PoLnformowała, że plojekt uchwały w sprawie zmian budżetu gniny na
2011 rok przedstawiany na posiedzeniach komisji Rady nie uległ zrrrianie (załącznik Nr
l, Nr 2). Projekt uchwĄ dotyczy przyjęcia do bud:Żefu zadania polegającego na
opracowaniu miejscowego planu zagospodalowania przestrzennego tęIenu w gminię
Małomice' położonego we wsi Sliwnik obejmującego działki nr ewid. ,l00l4,700/5,
']0016',700l'7 

' 700/8 o powierzchni łączrrej 22,36|2 ha' Paędmiotem planujest okeślenie
warunków zagospodarcwania terenu z jego plzeznaczeniem na cele zabudowy
zagrodowej, z niezbędnymi ter€nami komunikacji, infrastuktuly tecbniczne1 i zie|eu, z
dopuszczeniem zabudowy mieszkaniowej i nieuciązliwej działahości gospodarczej w
tym usługi' jako fiukcji towarzyszącej fulkcji mieszkarriowej. Źródła frnansowania
zadaj;'ia; 37.000zł.'- darowizna celowa przeznaczona na pokrycie części kosżów
sporządzania miejscowe planu zagospodarowania przeshzen.rrego' 12.200 zł. _ środki
własnę budżetu gminy'

Pnewodniczący Rady Miejskiej stwierdzając, że nię ma uwag i p1'tan poddał
projekt uchwĄ pod głosowanie'

Głosowanie: za _ 1 1 radnych, przeciw _ 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych

Pfzei'odnicząc' Rądy Miejsku oświadczył' że uchwała zostala podjęta ( w
z^łącfęniu do protokołu)'



Do okt 8

Intemelacie i zaovtania mieszkańców (nie brtd.

Do plk9

łYnioski

Pnei,odniczący Rądy Miejskiej poptoslł o zgłaszanię wniosków'

Radny Przemystaw R uch ą rzews ki

Wnioskował' aby podczas odśnieżaria dróg w okesie zimowym w pierwszej kolejności
wykon}.^'aó odśnieżŹnie drogi i chodnika przy szkole na Placu Tysiąclecia.

Pani Burmistrzldzieliła odpowiedzi informując, że wniosek został przyjęty do realizacji
- podczas akcji zima w pierwszej kolejności sprzęt będzie kierowany na Plac Tysiąclecia'

Radny Jan Kdryiński

Wńoskował, aby rozplakatować na terenie wiejskim harmonogram wywozu nieczystości
stĄch świadczonych przez ZUZ'

Pani BWmistĘ przedstawiła hamonogratn odbioru nięczystości stałych z terenu
wiejskiego Poinformowała' że temat w).wozu nieczystości będzie omawiany na
posiedzeniach komisji.

Radny Ktł|sztof sąkutą

Ponowił wniosek dotyczący naplawy ul' staszica po wykonaniu kanalizacji'

Wnioskował o w)olianę oświetlenia na ul' Piastowskiej przy posesji nr 22.

Zgłosił potrzebę wymiany nie czynnych żalówek świętlęnia drogowego na ul. Staszica,
Słowiańskiej od nr 22 do góry.

Pani Burmisttzponformowałą że wnioski zostały przyjęte do realizacji.

Do ptk,Il

Odoowiedzi na intern e laci e.

Pani Burmisttz odpowiedzi udzieliła w takcię sesji'

Do pkt 12

I nfo rmac i e i ośw iadczenia

Pąni Burmisltzpop|osiła o spotkanie Komisji Budżetu' oospodarki i spraw społecznych
w dniu 07 lutego 2011 roku w sprawie oceny klubów spońowych i przydziału dotacji.



' ' Przewodniczący Rarty Miejskiej poprosił soĘsów o ustalenie terminu odbycia
zebrań sprawozdawczo.wyborczych wyboru sohysów i rad sołeckich na kadencję 2ól1-
20t4 .

Ustalono termin odbycia zebrania sprawozdawczo-wyborczych:

I. Chichy 23 |utego2oll r. godz. |7- tei. Świet|ica wieiska
2' Janowiec 24|utego20llr' godz. 17-tei. Świetl ica wićska
ł P.:bq"y lólutego2oll r. godz. l7-tej. Świertica wló;ska
4. Sliwoik t8 lurego 2Ot I r. godz. 18- tej. nieuzgoniono
5'm. Małomice 0l mafca2oIl r. godz. |7.tej MoK ul. szko|na l

' ?zewo!!1icz3q, Rady Miejskiej przędstańł skład komisji sprawdzającej
protokoły z sesji w I kwartale 2ol 1 roku:

l. Radny KŹysztof Grzelak:
2. Radna Anna Hanasiuk
3. Radny Jan Karpiński'

Do pkt 13

Zakończenie.

Przewodnicvący Rady MĘskiej
wyczerpany i zamknął sesję Rady.

Sesja zakończyła się o godzńie 1 60l
Na tym protokół zakończono i podpisano'
Plotokół zawiela 1o ponumerowanych stron.

oświadczył, żE poIzĄdęk obrad zostat

4.
5.
6.

Radny Krzysfof Grzelak
Radna Arura Hanasiuk
Radny Jan Kalpiński.

Uwagi Komisji;

10



PoRZĄDEK oBRADIv SESJI RADYMIEJSKIEJ
wMAŁoMIcAcHw DNIU 01 lutego 2011 ROKU (proponowany)

1. Otwarcie sesji.
2. Wręczenie nagrody dla p' Joanny Drabko za zakwalifitowanię się do kadry narodowej

Juniorów Mtodszych ,,Kajak-Polo', i nagrody dla trenera Klubu Kajakowego Viking.
3. Przedstawięnie polządku.
4. PŻyjęcie protokofu z III sesji z dnia 29 gnrdnia 2010 roku.
5. Irrformacja Burmistrza z okesu międzysesyjnego i sprawozdanie z wykonania uchwał'
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z okesu międzysesyjnęgo

i Przewodnicz4cych Komisji Rady Miejskiej',1 ' Interpelacje i fap'iania radnych, sołtysów i przewodniczącego Samorządu
Mieszkńców'

8' Podjęcie uchwał w sprawie:
- zatwierdzenia Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Małomicach, jako

przedsiębiorstwu realizującemu na terenię gminy Małomice zadania z zakesu zaopatzenia w
wodę i odprowadzania ścieków' taryforaz zawartych w nich cen i stawek dla zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzęnia ścieków na okes 1 roku,

- ustaleńa dolacji pŹedmiotowej do stawki 1mJ wody dostarczonej odbiorcom oraz do stawki
l m' ścieków odebran) ch od dostawców,

- ustalenia odplat za udzielarrę świadczenia o charaktęrz€ odpłatnym przez przedszkola i
oddziały przedszkolne przy
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Małomice,

- zmieniająca uchwałę w sprawie zasad obrotu nieruchomościami stanowiąc}łni mięnie
komunahe Gminy Małomice,

- zmian budżetu gminy na 20 1 1 rok.
9. Informacja z prac Rady Powiafu Żaganskiego.

l0. InteĘelacje i zap}tania mięszkańców.
11. Wnioski.
12. Odpowiedzi na interpelacj e.
13. Informacje i oświadczenia'
14. Zakoiczenie.



PORZADEK OBRADIV SESJI RADYMIEJSKIEJ
w MAŁoMIcAcH w DNIU 0l lutego 2011 R.OKU (uchwalony)

Porzadek oblad:

1. Otwarcie sesji.
2. Wręczenie nagrody dla p. Joanny Drabko za zakwalifikowanie się do kadry narcdowej

Juniorów Młodszych,,Kajak-Polo'' i nagody dla trenera Klubu Kajakowęgo viking.
3. Przedstawienie porządku.
4. Przyjęcie Fotokołu z IlI sęsji z dnia 29 grudnia 20l0 roku.
5. Infomacja Bumistrza z okesu międzysesyjnego i sprawozdanie z wykonania uchwał.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z oklesu międzysesyjnego

i Przewodniczących Konisji Rady Miejskiej.
7. Interpelacje i zap)tania radnych, soĘsów i przewodniczącego Samorządu

Mieszkanców.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

- zatwierdzenia Miejskięmu Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Małomicach, jako
przedsiębiorstwu ręalizującęmu na telęnię gminy Małomice zadania z zakresu zaopatrzenia w
wodę i odprowadzania ścięków, talyf oraz zawańych w nich cen i stawek dla zbiorowego
zaopatrzeńa w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na okes l roku,

- ustalenia dotacji przędmiotowęj do stawki lmJ wody dostalczonej odbiorcom omz do stawki
lm. ścieków odebranych od dostawców,

- ustalenia opłat za świadczenia o charakterze odplatnym udzielane przez przedszkola i
oddziĄ przedszkolne przy szkołach podstawowych prowadzonych pŹez Gminę Małomice,

- zmieńająca uchwałę w sprawie zasad obrotu nieruchomościami stanowiącymi mienie
komunalnę Gminy Małomice,

- zmieniająca uchwalę w sprawie określenia zasad' przyznawaria i wysokości diet
przysługujących radnym' przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych
oraz zwrotu kosfów po&ózy słuŹbowych,

- zmian budżetu piny na 201 l rok.
9. Interpelacje i zap}.tania mieszkńców

10. Wnioski.
l1. odpowiedzi na intęrpelacje.
12. Infomacje i oświadczenia.
1 3 . Zakończenię.



, Radnych Rady Miejskiej w Małomicach

na sesji nr IV w dniu 01 lutego 2011 roku.

1. Bałucryński Henryk \v'&/-fir9,
uaa*.,r^n.ał l| rłr\ o- r',t

Benedyk Alina t r t t .oDc"ńż ' .  . l  .  .
^i\ r)fśf L.n'  rJ l t0] c/)1<

chuchra Józef ^ fTzaz
4. Ganowska Danuta Lć-q lQ

Grrelak Krzysztof aept)-L\Ąu,]' '. '
.uApno-ń\L ol t^ {yoh!,\

6. Hanasiuk Anna
7, Karpiński Jan :kł'
L Karpiński Józef */
9. Kucharzewski PrzemYsław A-)(,-,

10. Leśniewicz Krystyna llil/
11, Małycha Stefania
tf. Niemiec Rafał ,.t//a"r a,Yt
13. Reguła Barbara

t\&pvee.\Q./ f I
*cr-*.cl . 

"żd 
h.rti @vo-

14. Sakuta Krzysztof ll '.-Ę'15.
świerzański Jan -ffi----b

: , {



zproszgnych gości na IV sesję Rady Miejskiej w Małomicach

w dniu 01 lutego 201I roku.

Ą

l . Sendecka Małgorzata Burmistrz Małomic ( --f1h
,, Kurowska Barbara Skarbnik

3. Chłostowski WincenĘ . Sekretarz (w/
4. Rynkiewicz Renata Dyrektor PP w M-ch ru7

Feliński Ańur Kierownik MZGK ^-t ' ,/

6. Barylak Eugeniusz Radny Rady Powiatu
/ '

7. Pankiewicz Dariusz Komendant K.P.
-ż-

8. Kasprzak Irena D"aa I  lpa l , ,
t

.,,.

9. Kwaśniewski Marcin Dyr. ZU Z ,1ź.* '.-,"
10. Durczak Jan M OSW Viking D ,"",- ̂ .o/(
11. Piotrowski Piotr Gazeta Regionalna .(oł,-,ttŁt

t2. Drabko Czesław ,ł/l,ł
13. Drabko Małgorza !{tsl,.u
14. Drabko Joanna zalłod'Klubu vIK|NG tr.{łł.
{5. Swiechowska Karolina Zawod.Klubu VIKING 'i,!ęt{bl%.,

ló. Zdziesińska Joanna Zawod.KIubu VIKING ,?.*,;n;,;ą
17, Cukierka Karolina 

.* . Zawod.Klubu VIKING (yu.,ską

18. Kasprzak EdYa zawod.Klubu vIKING Ka,'per,^ł.llt
19. Marciniszyn Agata Zawod.Klubu VIKING

,4xw^ri,r*
120.Cieśluk Karolina Zawod.Klubu VIKING

' ;21. Smolak Agat'ź Zewod.Klubu VIKING Ś^".o i,"]-
aa ?*-A Qo,q( GanA^ Baąjouu,|b(,Qor,./[
23.



s
LISTA oBEcNoŚcI soŁTYsÓw

na sesji !!Iv Rady MĘskiej w Małomicach

w dnlu 0l lutego 201I roku.

soŁTYsI

l . Marirn Cwik|a - sołtys wsi Bobrzany ////l r
2. Roman Szmidt - soĘs wsi Chichy "-/1J-'/
3. Władysława Zdanowicz - Eoltys wri Jsnowi€c Włd.u',,lc<
4. Danuta Ganowska _ sołtys wsi Lubiechów Raclna rady Miejskiej

5. Henryk D|ugosz - sołtys wsi Sliwnik /M,.t
ó. Katarzyna Dziwotą_ soĘs wsi Ze|isław łiffi..<f,;,{A
,f Jan Rzyski - Przewodniczący Samorządu

Miesz'kńców Małomic nfr



WrJ/Radna

{U^- B-"d,uY ,
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Przłwodniczący Rady Miejskiej
w Małomicach
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\

DE C YZJA
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Ivtałomice,ani#.:.o'.9.'...'.2011'r.

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Małomicach
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' QNdqr
ałomicach
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Przewodniczący Rady Miejskiej
w Małomicach

WNI OSEK

nĄ n.\ \o,rl
Proszę o usprawiedli\Mienie mojej nieobecności w dniuY. ].:."' )9l. śŁ- !.| na sesji Rady
Miejsiięj w Małomicach' jT ju,,^ 'ł--Pówodemmojejnieobecności 
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Rady Miejskiej w Mało

tr,tatomlce 'ania0!.: ' oŁ- 2014..

Przewodniczący Rady Mieiskiej
w Małomicach

WNI OSEK

P.oszę o usprawiedliu,ienie mojej nieobecności w rlniu Q,l..Q).. J.Qll|.. na sesji Ra<ty
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Przewodniczący Rady Miejskiej
w Małomicach
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LISTA

zapioszonych gości na sesję Rady Miejskiej w Małomicach

l. Sendecka Małgorzata
2. Kurowska Barbara

Burmistrz Małomic
Skarbnik Gminy

1 1. Zdanowicz Władysława soĘs wsi Janowiec

3. Chłostowski Wincenw Seketarz
4. Kasprzak Irena
5. Rynkiewicz Renata
ó. Feliński Artur

7. Barylak Eugeniusz
8. Pankiewicz Dariusz

y. LwlKta lvlarlan

10. Szmidt Roman

12. Dfugosz Henryk

13. Dziwota Katarzyna

14. Rzyski Jan

21. Zdziesińska Joanna

22. Cukierka Karolina

23. Kasprzak Edyta

24. Marcinisąm Agata

25' Cieśluk Karolina

26. Smolak Agata

27. Gazęta Lubuska

Prac'Urzędu
Dyrektor Przedszkola Publicmego
Kierownik Miej skiego Zakładu
Gospodarki Komunalnej
Radny Rady Powiafu Zagańskiego
Komendant Komisariatu Policji w Sz-wie
KPP w Zaganiu

sołtys wsi Bobrzany

soĘs wsi Chichy

soĘs wsi Śliwnik

soltys wsr zelrslaw

Przewodniczący Samorządu Mieszkańców

Zawodniczka Klubu Viking

Zawodniczka KJubu Viking

Zawodniczka Klubu Viking

Zawodniczka Klubu Viking

Zawodniczka KJubu Viking

Zawodniczka Klubu Viking

15. Durczak Jarr Trener Małomickiego Klubu Kajakowego Viking

16. Kwaśniewski Marcin Dyr. Zakładu Usługowego Zachód

lT.Piotrowski Piotr Gaz eta Regionalna

l8. P.Czesław i MĄorzata Drabko Rodzice Joanny Drabko

l9.Drabko Joama Zawodniczka Klubu Viking

20. Swiechowska Karolina Zawodniczka Klubu Vikins



Dopkt4,

Konisja sprawdzająca prawidłowość protokołu z I1l sesji z dnia 29 grudnia 2010 roku w
składzie:

1. Radny Henryk Bałuczyiski
2. Radna Alina Benedyk
3. Radna Danuta Ganowska

Komisja sprawdzająca pTawidłowośó protokołów

l. Rrdny Krrysztof Grzolak
2. Radna Anna Hanasiuk
4. Radny Jan Karpński

w I kwartale 20l1 roku w składzie:



Informacja z Prac Burmistrza Malomic

w okresie międzysesyjnym

styczeń 2011r.

Realizacja zadań:

W zakresie przvgotowatia sesii Rady.

Burmistrz przygotowała projekty uchwał Rady' które przedstawiła Komisjom Rady
i w oparciu o wnioski oraz opinie przez nie zgłoszone ustalia ich ostateczną wersj ę '

w zakresie wvkonania wniosków i interDc|acii radnvch.

W trakcię lll sesji Rady Miejskiej w Małomicach radni zgłosili 3 wnioski, które wymagały

formy pisemnej.

Radna Krystyna Leśniewicz zgłosiła dwa wnioski:

- o wznowienie działa|ność poradni ginekologicznej w ośrodku Zdrowia w Małomicach'

w odpowiedzi na wniosek poinformowano Panią Krystynę Leśniewicz' że poradnia ',K''
prowadzona w ramach kontraktu z Narodowym Funduszem fdrowia przez Niepubliczny

Zakład opieki Zdrowotnej w szprotawie wznowi swoją działalność w miesiącu lutym

i będzie czynna w kazdy poniedziałek w godzinach l1 do 14.
- o przyznanie nagrody dla uczennicy - zawodniczki MKK ,,VlKlNG" - Joanny Drabko i jej

tlenerowi Panu Janowi Durczak za zakwalifikowanie się do kadry narodowe'j ,,Kajak Polo''

w kategońi juniorów.

W odpowiedzi na wniosek poinformowano Panią Krystynę Leśniewicz, że wnioskowane

nagrody zostaną przyznane i odbędzię się to na najblizszej sesji rady miejskiej'

Radny Henryk Bafuczyński ponowił wniosek o zaopiekowanie się przez gminę wa,lęsającym

się po wsi Śliwnik bezdomnym psern'

W odpowiedzi na wniosek poinformowano Pana Henryka Bałczyńskiego' że w powyŹszej

sprawie urząd pozostaje w sta\m kontakcie z Panem Mirosławem Majewskim, kóry
zobowiąza'l się do objęcia swoją opieką wspomnianego psa Jecz ze względu na fakt, iż iest to

duży pies nie miał możliwości zrealizowac swojego zobowiązania

w zakresie realizacii budżetu eminv.

Blfmistrz zarządzęniem Nr l0/20]1 z dnia 3 stycznia 2oll ustaliła stawki

amortyzacji dla środków trwałych będących w posiadaniu Miejskiego Zakładu Gospodarki

Komunalnej w Małomicach w wysokości 0,1Yo roczn.te.w wynilr.u czego obnizeniu ulegnie

wielkość odpisów amortyzacyjnychjako pozycja kosztów wpływających na poziom cen usług



jwiadczonych przez Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej w Małomicach dla

mieszkańców np' z tyufu zaopatrzenia w wodę i odbiór ścieków

w zakr €sie gospodarowania mieniem komunalnvm.

Komisja powołand zuządzenlem Nr 1/2010 z dnia 28 gnrdnia 2010r' Burmistrza Małomic

w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia drugiego przetargu ustnego

nieograniczonego na sprzedaż lokalu mieszkalnego połoźonego przy ul' Kościuszki 1t A oraz

nieruchomości ńęzabudowanych położonych przy ul. Szkolnej w Małomicach:

- lokal po,łożony w Małomicach przy ul' Kościuszki 11A o pow. 82,47 mż.

cena nięruchomości 46.068'00 zl. wartość gruntu w udziale 500/1000 wynosi |.428'00 zł.

Przetarg bezskuteczny z powodu nie przyst@ienia oferentów do przetargu'

- nieruchomość niezabudowana Nr ewd. 137131 i Nr ewd. 756ló o pow. l489m, działka

położona w Małomicach przy ul' Szkolnej wartość nieruchomości 16.390'00 zl +

obowiązujący podatek VAT. Cena zbycia 16.560'00zl.+ vAT.

- nieruchomość niezabudowana Nr ewd. 137/32 i Nr ewd. 756/7 o pow. 1537m, działka

połoŹona w Małomicach przy ul' Szkolnej wartość nieruchomości 16.720'00 zl +

obowiązujący podatek VAT' Cena zbycia _ l6.890'00 zł. + VAT.

w zakresie realizłcii i Drzyeotowania Drac remontowvch i inwestvcii.

w dniu 7 stycznia 20tlr ogłoszony został przetarg nieograniczony na udzielenie

zamówienia publicznego na realizacjg zadania ,,Przebudowa 7 dróg gruntowych o łącznej

dfugości 3 108 mb na terenie Gminy Małomice', Termin składania ofe.t wyznaczony został

na 0 l .03  201 l r .

W miesiącu styczniu Urząd Marszałkowski Wojewódawa Lubuskiego przeprowadził

kontlolę realizacji zadańa pn' ,'Modemizacja i budowa boisk sportowych w Małomicach

i Janowcu,' w ramach progrŹrmu ,,Stawiamy na sport w gminie, rozwój bMy sportowo-

rekreacyjnej'' doflnansowanego z Proglamu operacyjnego Rozwoju obszarów Wiejskich na

|ata 2o0,l -2014. wynik kontroli jest poz}'t}Ą/r'ny dla gminy i będzie stanowił podstawę do

zakoirczenia zada:nia wrz z jego całkorłitym rozliczęniem przekazanie gminie ostatniej

transzy dofinansowania.

Z wykorzystaniem materiałów rozbiórkowych wykonane zostało ogrodzenie p|acu

przy ul' Konopnickiej dawna Baza Zielonogórskiej centrali Materiałów Budowlanych'

W zakresie utrzvmania dróg.

w ramach poprawy stanu dróg gminnych o nawierzchni bitumicznej rozpoczęto prace

zl'viązane zabezpieczeniem dziur w jezdni z zastosowaniem masy układanej na zimno' Do



dnia dzisiejszego wykonano pracę na u]' Chrobrego i Piastowskiej prace będą kontynuowane

w najbliższym czasie gdy pozr,voli na to pogoda'

Urząd siłami własnymi we współpracy z Miejskim Zakładem Gospodarki Komunalnej

w Małomicach prowadził akcje zima na terenie wszystkich dróg pozostających w faftądzie

Gminy.

w z^kresie uDowszechniania sDońu.

Działając na podstawie upoważnienia zawartego w Uchwale nr LlV/335/2010 Rady Miejskiej

w Małomicach z dnia 19 puźd'ztemika 20l0r w sprawie określenia warunków i trybu

finansowania rozwoju sportu na telęnię Gminy Małomice ogłoszone zostało wezwanie do

składania wniosków-ofeń o sfinansowanie/dofinansowanie projektów wspierających rozwój

spońu \ł Gminie Małomice w Ioku 20l1. ogłoszenie ukazało sję w Ga"zecie Regionalnej'

Termin składania ofelt ustalony został na dzień 4luty 20llr' w lamach wezwania może

zostaa rozdy5pono$anie s5.000 zlorych.

w Iamach utrzymania czystości i porządku oraz akcji zima gmina prowadziła prace siłami

własnymi zat.udniając pracowników' których wynagrodzenie finansowane było ze środków

własnvch sminv'

w ramach aktywizncii osób bezrobotnvch.

w porozumieniu z Powiatowym Urzędem Pracy w ramach prac interwencyjnych

zatrudnionych zostanie 23 osoby' W ramach prac społecznie uz}'tęcznych aktyrvizowanych

będzie 50 osób korzystających ze świadczeń udzielanych im przez ośrodek Pomocy

Społecznej w Ma,łomicach. Uzyskanie dofinansowania dla tak dLrżej liczby osób moźliwe

by,lo dzięki temu, iŹ w roku ubiegłym gmina organizowała pracę w szerokim zakresie'

Małomice, dnia 01'02'20l l r ' Informacje sporządziła
Burmistrz Małomic
Małgorzata Sendecka


